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PROTOKÓŁ NR 75/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 16 lipca 2020 r. 

 

 

 

W dniu 16 lipca 2020 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się 

LXXV posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 

3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 

4. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu 

5. Jan Pertek  – członek Zarządu, 

oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXXV posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż  

w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu.  

 

Następnie poinformował, iż w dniu dzisiejszym do Starostwa wpłynął wniosek Wójta Gminy 

Połajewo o przedstawienie opinii zawiązanej z zaliczeniem do dróg gminnych dróg w gminie 

Połajewo. W związku z tym Starosta zaproponował uzupełnienie przesłanego członkom Zarządu 

porządku obrad o ten punkt. Starosta poddał pod głosowanie kwestię zmiany porządku obrad  

– w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

 

Porządek obrad został zmieniony i przedstawia się następująco: 

 

1. Informacja o przyśpieszeniu terminu składania wniosków o dofinansowanie w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych w kontekście wniosku powiatu o dofinansowanie budowy ścieżki pieszo-

rowerowej przy drodze powiatowej nr 1323P Krzyż Wlkp.-Drawsko – spotkanie z dyrektorem 

ZDP – godz. 9.00.      

2. Powrót do wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o środki na dodatkowe roboty związane  

z remontem podłogi w budynku sali gimnastycznej. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

2) rozwiązania stosunku pracy z dyrektorem Domu Pomocy Społecznej w Trzciance.  

4. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) wniosek Rady Społecznej o przyznanie nagrody rocznej dla dyrektora Szpitala Powiatowego  

im. Jana Pawła II w Trzciance i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) wniosek Powiatowego Zrzeszenia Ludowych Zespołów Sportowych o umożliwienie 

dokonania aktualizacji tegorocznego harmonogramu i kosztorysu, 

3) prośba Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego o utrzymanie poziomu finansowania 

pomimo braku realizacji części zadań w I półroczu 2020 roku, 

4) wniosek lekarza oddziału ginekologiczno-położniczego o przeprowadzenie kontroli w ZZOZ  

w Czarnkowie i podjęcie działań na rzecz reaktywacji oddziałów szpitalnych. 
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5. Wniosek Wójta Gminy Połajewo o przedstawienie opinii związanej z zaliczeniem do dróg 

gminnych dróg w gminie Połajewo i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

7. Sprawy różne.  

 

Ad.1 

Informacja o przyśpieszeniu terminu składania wniosków o dofinansowanie w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych w kontekście wniosku powiatu o dofinansowanie budowy 

ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1323P Krzyż Wlkp.-Drawsko – spotkanie  

z dyrektorem ZDP 

 

Zarząd spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie budowy 

ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1323P Krzyż Wlkp.-Drawsko. Powiat zamierza 

ubiegać się o dofinansowanie tego zadania w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Ministerstwo 

Infrastruktury ogłosiło termin naboru wniosków na dzień 10 sierpnia 2020 r. – a więc wcześniej 

aniżeli miało to miejsce historycznie w minionych latach. 

W związku z powyższym dyskutowano na temat gotowości Powiatu do złożenia wniosku we 

wskazanym terminie. Jak poinformował dyrektor ZDP w Czarnkowie termin jest dla nas realnie do 

zachowania. Dokumentacja pod inwestycję jest gotowa, pozostała kwestia złożenia wniosku do 

Wydziału Budownictwa Starostwa Powiatowego w Czarnkowie o wydanie pozwolenia na budowę 

oraz uzupełnienie dokumentacji dotyczącej nadzoru archeologicznego. Jak podkreślił dyrektor, cała 

procedura trwa i nie ma zagrożenia dla Powiatu z tytułu niedotrzymania terminu składania wniosków. 

 

 

Ad.2 

Powrót do wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o środki na dodatkowe roboty 

związane z remontem podłogi w budynku sali gimnastycznej. 

 

Zarząd powrócił do wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o środki na dodatkowe roboty 

związane z remontem podłogi w budynku sali gimnastycznej (zał. nr 2).  

Zarząd zapoznał się z  załączonym do dokumentów protokołem z wizji lokalnej przeprowadzonej  

w dniu 10.07.2020 r. na obiekcie remontowanej sali gimnastycznej i uznał wniosek dyrekcji za 

zasadny, wobec czego na w/w cel przekazana zostanie kwota 27.060,00 zł. 

 

 

Ad.3 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

proponując następujące zmiany: 

 

 Dochody: 

 

W związku z uzyskaniem informacji Nr FB-I.3111.230.2020.3 Wojewody Wielkopolskiego zwiększa 

się plan dotacji celowych na 2020 rok w dziale 852, rozdział 85202 § 2130 - o kwotę 216.621,94 zł z 

przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności domów pomocy społecznej, w tym: 

- Dom Pomocy Społecznej w Trzciance - 41.250,54 zł, 

- Dom Pomocy Społecznej w Gębicach - 24.661,43 zł, 

- Zespół Domów Pomocy Społecznej w Wieleniu, prowadzony przez Zgromadzenie Sióstr 

Franciszkanek im. Rodziny Maryi - 125.275,54 zł, 

- Dom Pomocy Społecznej w Wieleniu ul. Chopina 9 - 25.434,43 zł. 

Zmiany po stronie wydatków zostaną wprowadzone zgodnie z decyzją dysponenta. 
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Podwyższa się budżet powiatu o kwotę 33.200,00 zł pochodzącą z środków Funduszu Pracy  

z przeznaczeniem na wypłatę nagród wraz ze składkami na ubezpieczenie społeczne pracowników 

Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie. 

Ww. kwota zostanie przypisana na wydatki zgodnie z określonym celem. 

 

Dokonuje się zwiększenia o 205.000,00 zł planowanej kwoty dochodów z tytułu pomocy finansowej 

od samorządów gminnych w formie dotacji celowej na poniższe zadania inwestycyjne: 

- 175.000,00 zł - środki z Gminy Czarnków z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Przebudowa 

drogi - Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1346P w miejscowości Śmieszkowo, ulica 

Polna”, 

- 30.000,00 zł - środki z Miasta i Gminy Wieleń z przeznaczeniem na realizację zadania, którego 

ostateczna nazwa brzmi: „Przebudowa dróg - budowa chodników przy drogach powiatowych: nr 

1322P w miejscowości Dębogóra i nr 1321P w miejscowości Dzierżązno Wielkie”. 

Ww. środki podwyższą wysokość wydatków Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, wpływając 

na dostosowanie źródeł finansowania zadań. 

 

Dokonuje się zwiększenia wysokości planowanych dochodów Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu 

o 31.062,00 zł, co jednocześnie skutkuje na wysokość wydatków. 

 

 Wydatki: 

 

Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na oświatę (w tym odprawy emerytalne) o kwotę 27.060,00 

zł, z przeznaczeniem na dodatkowe prace związane z wymianą części legarów i odeskowania  

w remontowanej Sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Trzciance. Rezerwa celowa na oświatę  

(w tym odprawy emerytalne) po zmianie wynosi 

1.523.919,00 zł. 

 

Przeznacza się 67.238,00 zł z rezerwy celowej na wynagrodzenia (w tym odprawy emerytalne) na 

wypłatę odprawy emerytalnej w Domu Pomocy Społecznej w Trzciance. W skutek powyższej zmiany 

wysokość rezerwy opiewa na 264.042,00 zł. 

 

Dodatkowo zabezpiecza się ze środków własnych w ramach planu Zarządu Dróg Powiatowych  

w Czarnkowie kwotę 30.000,00 zł na zadanie „Przebudowa dróg – budowa chodników przy drogach 

powiatowych: nr 1322P w miejscowości Dębogóra i nr 1321P w miejscowości Dzierżązno Wielkie”. 

Wobec wprowadzonych zmian po stronie dochodów i wydatków planowana kwota na powyższe 

zadanie ogółem wynosi 160.000,00 zł. Udział finansowy samorządów przedstawia się następująco: 

- środki Miasta i Gminy Wieleń - 80.000,00 zł, 

- środki własne powiatu - 80.000,00 zł. 

 

Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami 

klasyfikacji budżetowej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 

rok – w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

 

Tym samym Uchwała Nr 228/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

2) rozwiązania stosunku pracy z dyrektorem Domu Pomocy Społecznej w Trzciance 

 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie rozwiązania stosunku pracy z dyrektorem Domu 

Pomocy Społecznej w Trzciance.  

Dyrektor DPS w Trzciance w dniu 1 lipca 2020 r. złożył wniosek o rozwiązanie stosunku pracy  

z dniem 23 lipca 2020 r. na mocy porozumienia stron z powodu nabycia uprawnień emerytalnych. 
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Ponieważ zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie powiatowym do zadań zarządu powiatu należy  

m. in zatrudnianie i zwalnianie kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, przystąpiono do 

głosowania nad podjęciem stosownej uchwały. W obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

 

Tym samym Uchwała Nr 229/2020 w sprawie rozwiązania stosunku pracy z Dyrektorem Domu 

Pomocy Społecznej w Trzciance została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

 

1) wniosek Rady Społecznej o przyznanie nagrody rocznej dla dyrektora Szpitala Powiatowego 

im. Jana Pawła II w Trzciance i podjęcie uchwały w tej sprawie 

 

Zarząd przystąpił do analizowania wniosku Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II 

w Trzciance (zał. nr 5) w sprawie przyznania nagrody rocznej dla dyrektora jednostki. Proponowana 

wysokość nagrody rocznej wynosi do trzykrotności przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego, jakie 

osiągnął uprawniony w roku 2019. Rada Społeczna argumentuje, że wysokość proponowanej nagrody 

jest adekwatna do uzyskanych za rok, a z wniosku wynikają następujące przesłanki ku jej przyznaniu: 

1. zamknięcie roku obrotowego bez zobowiązań wymagalnych, 

2. terminowe regulowanie zobowiązań publiczno-prawnych, 

3. zwiększenie [przychodów Szpitala z narodowego Funduszu Zdrowia o  3.384 tys. zł z tytułu 

realizacji świadczeń zdrowotnych, 

4. wypracowanie zysku netto w roku 2019 w wysokości 51.705,51 zł, 

5. wprowadzenie zmian organizacyjnych, skutkujących poprawą efektywności. 

Do wniosku dołączono również oświadczenie, z którego wynika, iż Szpital Powiatowy im. Jana Pawła 

II terminowo regulował wszystkie zobowiązania publicznoprawne. 

Wobec powyższego Zarząd, uznając za zasadne przytoczone argumenty, zaproponował przyznanie 

nagrody za rok 2019 Dyrektorowi Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance w wysokości 

jednokrotności jego przeciętnego wynagrodzenia w roku poprzedzającym przyznanie nagrody rocznej. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w powyższej sprawie – w obecności 5 członków 

Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 230/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

2) wniosek Powiatowego Zrzeszenia Ludowych Zespołów Sportowych o umożliwienie 

dokonania aktualizacji tegorocznego harmonogramu i kosztorysu 

 

Zarząd przeanalizował wniosek Powiatowego Zrzeszenia Ludowych Zespołów Sportowych  

w Czarnkowie (zał. nr 7)  o umożliwienie dokonania aktualizacji harmonogramu i kosztorysu 

związanego z realizacją zadania publicznego, na które przyznano Stowarzyszeniu dotację z budżetu 

powiatu w roku 2020. 

Z uwagi na sytuację epidemiczną 4 z 17 zadań ujętych w planie działań Stowarzyszenia nie doszło do 

skutku. Niemniej jednak wnioskodawca zwraca się z prośbą do zarządu o utrzymanie kwoty dotacji na 

dotychczasowym poziomie, motywując swoją prośbę tym, iż trudno w obecnej chwili przewidzieć, 

jakie decyzje podejmą władze wojewódzkie LZS, co do organizacji zaległych imprez. Ponadto  

2 turnieje piłkarskie chłopców, które nie odbyły się w okresie wiosennym, przeprowadzono  

w minionym tygodniu w Drawsku i Lubaszu. Kolejne imprezy planowane pierwotnie wiosną, 

przewidziane są do realizacji na III i IV kwartał br. Stowarzyszenie w swoim piśmie nadmienia także 

o sukcesie drużyny chłopców na turnieju wojewódzkim w Ostrowie Wlkp., polegającym na zajęciu  

I miejsca i zakwalifikowaniu się do finału ogólnopolskiego. Niemniej jednak organizacja wyjazdu na 
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finał, który odbędzie się w sierpniu br. w Reńskiej Wsi koło Opola, wiąże się z dodatkowymi 

kosztami. 

Zarząd Powiatu, mając na uwadze powyższe argumenty, przychylił się do prośby wnioskodawcy. 

 

3) prośba Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego o utrzymanie poziomu finansowania 

pomimo braku realizacji części zadań w I półroczu 2020 roku 

 

Zarząd przeanalizował wniosek Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego (zał. nr 8) dotyczący 

utrzymania poziomu dofinansowania, pomimo braku realizacji 12 zawodów, spośród 55 planowanych 

wydarzeń. Tylko jedno z wydarzeń – podsumowanie roku sportowego – planowane jest do realizacji 

we wrześniu br. Pozostałe nie odbędą się z uwagi na brak wolnych terminów miedzy wrześniem  

a grudniem 2020, w związku z realizacją planowych zawodów. Wnioskodawca w swoim piśmie 

zaznacza, że poniósł już część kosztów z tytułu pucharów i medali na zawody na wszystkie  

12 zawodów które nie odbyły się w okresie od marca do czerwca 2020. 

Związek prosi Zarząd o utrzymanie dotychczasowego wsparcia na planowanym na rok 2020 poziomie, 

podkreślając, że wolne środki zostałyby przeznaczone na podniesienie jakości organizacji pozostałych 

imprez sportowych, których do realizacji w br. pozostało 25 

Zarząd biorąc pod uwagę przytoczone argumenty, rozpatrzył powyższą prośbę pozytywnie. 

 

4) wniosek lekarza oddziału ginekologiczno-położniczego o przeprowadzenie kontroli w ZZOZ 

w Czarnkowie i podjęcie działań na rzecz reaktywacji oddziałów szpitalnych 

 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem lekarza oddziału położniczo-ginekologicznego o przeprowadzenie 

kontroli w ZZOZ w Czarnkowie i podjęcie działań na rzecz reaktywacji oddziałów szpitalnych (zał. 

nr 9). 

Starosta poinformował członków Zarządu, iż do Dyrektor ZZOZ w Czarnkowie skierowane zostało 

pismo z prośbą o ustosunkowanie się do przedstawionych przez wnioskodawcę zarzutów.  

Po uzyskaniu odpowiedzi, zarząd wróci to powyższego tematu. 

 

Ad. 5 

Wniosek Wójta Gminy Połajewo o przedstawienie opinii związanej z zaliczeniem do dróg 

gminnych dróg w gminie Połajewo i podjęcie uchwały w tej sprawie 

 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem Wójta Gminy Połajewo (zał. nr 10)  o przedstawienie opinii 

związanej z zaliczeniem do dróg gminnych w gminie Połajewo. 

Wydział Komunikacji wraz Zarządem Dróg Powiatowych przeanalizował możliwość dokonania 

wnioskowanej czynności i stwierdził, że takowa istnieje. 

Biorąc powyższe pod uwagę, Zarząd przystąpił do głosowania na podjęciem uchwały w sprawie 

zaopiniowania propozycji zaliczenia dróg w gminie Połajewo do kategorii dróg gminnych  

– w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 231/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

 

Ad. 6 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenie Zarządu. 

 

Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu, tym samym 

protokół został przyjęty. 
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Ad. 7 

Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych Wicestarosta poinformował członków Zarządu o swoim uczestnictwie  

w Konwencie Starostów Województwa Wielkopolskiego w dniu 15 lipca br. Podczas spotkania 

dyskutowano m. in. na temat usprawnieniu funkcjonowania i finansowania domów pomocy społecznej 

oraz o kwestii funkcjonowania szpitali powiatowych.  

Z ważniejszych informacji – systematycznie podnoszony jest ryczałt za 1 punkt rozliczeniowy  

w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych przez szpitale. Jednak nie dla każdego szpitala przełoży 

się to na wzrost przychodów, ponieważ z uwagi na sytuację epidemiologiczną szpitale prezentują 

różne spektrum wykonania kontraktu za ten okres – od bardzo niskiego, po nadwykonania. To z kolei 

ma wpływ na prognozę kontraktu na kolejne okresy. Od 1 lipca wprowadzono również nowy produkt 

rozliczeniowy w postaci dodatkowej opłaty ryczałtowej za utrzymanie stanu gotowości do udzielania 

świadczeń opieki zdrowotnej w podwyższonym reżimie sanitarnym. Ważnym punktem dyskusji była 

kwestia obowiązku wykonania przez szpitale 98% kontraktu przez szpitale. Spełnienie tego 

obowiązku może być trudne z uwagi na niskie wykonanie w I półroczu, które może być niemożliwe 

do nadrobienia w II półroczu. W kwestii funkcjonowania domów pomocy społecznej rozmawiano 

głównie o wynagrodzeniach, o możliwości ubiegania się przez samorządy o przyznanie grantów na 

dodatki specjalne dla pracowników tych jednostek oraz o rozbieżności wynagrodzeń pielęgniarek 

pracujących w DPS w stosunku do pielęgniarek pracujących w szpitalach. 

 

Więcej spraw różnych nie poruszano. 

 

 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 16 lipca 2020 r. zakończono.  

 

 

 

 

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 

 

                                  Podpisy członków Zarządu: 

 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                     

Sławomir Kryger  …………………...... 

Włodzimierz Ignasiński ......................... 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ………………………........... 

 


